
Prep. 1 Orientation 

Saturday 9th of September 



1. Important Academic Points 
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• Google Classroom 
a) Agenda (the teacher will upload what he/she has done in the class and 

the H.W. the students should do) 
b) H.W. (RESPONIBILITY OF THE STUDENT, HE/SHE HAS TO DO THE H.W.) 

 
• Monthly Evaluation Schedule 

a) To be announced and published on the school website and on Google 
classroom as well 

b) Each student will have a special code to view their marks on the website 
 

• Office Hours 
• Parents Meeting (Once every term) 
 
 



2. Trips 
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• One trip every Term (Dates will be announced  on the school calendar ) 



3. Rules 
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• Good Appearance: 
-Clean and ironed school uniform 
- Black or white shoes and white socks 
- shorts are not allowed 
- Hair: 

Boys: short haircut, clean and shaven chin 
Girls: hair tied in black or white hair bands, hair dye is totally not allowed 

- Nails: 
Boys: short neat nails 
Girls: short neat nails, forbidden to wear any nail polish or gel, accessories 
are totally not allowed 
 Girls can only wear 1 pair of small earrings (studs). 

Mr. Ihab Isaac 
Disciplinary Committee Official 



3. Rules 
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• Quietness (Classes, stairs, floors) 
 

• Mobile phones will be taken if not turned off, second time, will be taken for 1 
week, third time will be taken to the end of the term. In all cases, parents will be 
informed and asked to pick them up. 
 

• Smart watches are not allowed. 
 

• Buying or selling is totally forbidden among the students 
 

• Arrival time: students are allowed to arrive at school maximum by 7:45 am 
 

Mr. Ihab Isaac 
Disciplinary Committee Official 



 شئون الطلاب
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 اولا بشان خروج الطلاب  •
 

• بتصريح من طبيبه المدرسه او الطبيب المعالج بشهاده معتمده منه :   مرضي  
حضور ولي الامر شخصيا ومعرفه اسباب الخروج على ان يكون في اضيق :  ثانيا السفر او اي ظروف طارئه

 الحدود
 في كل الاحوال يمنع خروج اي طالب بمفرده من المدرسه خلال اليوم الدراسي 
  

  
 

 ثانيا الغياب •
 

من اجمالي درجه كل ماده متعلق % 5تم تحديد نسبه  29/9/2022بتاريخ  168بناء على القرار الوزاري رقم 
 يتم خصم درجه كل ثلاثه ايام غياب بدون عذر مقبولبالمواظبه وبالتالي في حاله غياب الطالب 

  
 

Mr. Ehab Kamal 
Head of Student Affairs 
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Mr. Ehab Kamal 
Head of Student Affairs 
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من % 85حضور  ةيحرم من دخول الامتحان من لم يحقق نسب 2022لعام  42بناء على الكتاب دوري رقم 

 ايام العام الدراسي الفعلي
  

 ةالغياب اثناء الامتحانات الشهري 
او خطاب  ةطبي ةفقط ويتم تقديم شهاد ةاو البطولات الرياضي ةالا للاسباب المرضي غير مسموح بالغياب 

 .في اسرع وقت  ةمعتمد من اتحاد اللعب ةالبطول
  

 الترم الاول او الثاني ةالغياب اثناء امتحانات نهاي
 ا واي غياب يعتبر دور ثانيغير مسموح بالغياب نهائي  

  
 

Mr. Ehab Kamal 
Head of Student Affairs 
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English Department 
Ms. Amany El Massry & Ms. Marian Naguib 

Introducing the New Curriculum: 

•First (FCE) is one of Cambridge English Qualifications. FCE First is also called the First 
Certificate in English (FCE). 
•This general English qualification proves that you can speak and write English well 
enough to work or study in an English-speaking environment. 
•The FCE is meant to assess at the B2 level which is the fourth level of the Common 
European Framework of Reference (CEFR).  
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English Department 
Ms. Amany El Massry & Ms Marian Naguib 
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English Department 
Ms. Amany El Massry & Ms Marian Naguib 

•A good score on the FCE shows that you possess the language skills that are needed 
to communicate confidently in an English-speaking setting. 
It shows that you can: 

 Communicate effectively face-to-face, expressing opinions and presenting 
arguments.  
 Follow the news.  
 Write clear, detailed English, expressing opinions and explaining the 
advantages and disadvantages of different points of view.  
 Write letters, reports, stories and lots of other types of text.  
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English Department 
Ms. Amany El Massry & Ms Marian Naguib 

•By the end of the preparatory stage, students will be eligible/qualified to sit for The 
FCE Exam. 
•This exam is the logical step in our students’ language learning journey between B1 
Preliminary and C1 Advanced. 
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English Department 
Ms. Amany El Massry & Ms. Marian Naguib  

 
• Our Teaching Strategy/Approach  
• Students will receive a book that consists of twelve units.  
• Each unit tackles the four language skills (Reading-Writing- Speaking- Listening) in addition to the 
grammar concepts. 
• Our aim is to finish the twelve units to get the most benefit out of this rich programme. 
• Teachers will cover about eight to nine units in class, and three or four units will be assigned as 
mandatory home assignments to be done during the mid-year break and summer break.  
• Teachers will carefully select the units to be covered in class and the ones to be assigned as 
homework.  
• Home assignments will help the students become more independent learners. They can make use of 
the internet to look up difficult words and watch videos to understand new concepts. (Autonomous 
Learning) 
• Home assignments are mandatory. Serious measures/actions will be taken with the students who fail 
to submit the home assignments on due dates. 
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English Department 
Ms. Amany El Massry & Ms. Marian Naguib 

 
Reasons to choose B2 First  
 
• The FCE exam is an official Cambridge exam.  It is valid for life! If you are planning to 
apply to International Universities or to work abroad then taking the official FCE exam 
will make you stand out from other applicants! 
• It is a challenging exam which will test all of your language skills in reading, writing, 
use of English and Speaking. You have to have a wide vocabulary and use a range of 
structures to make sure you pass the exam successfully. 
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English Department 
Ms. Amany El Massry & Ms. Marian Naguib 

• The FCE is an internationally recognised and prestigious qualification. Over 20,000 
companies and Universities in the world recognise the quality of this qualification. 
The University of Cambridge is world renowned for it’s high quality of teaching. 
• It is a stepping stone to becoming bilingual. Once you have passed the First 
Certificate, you can take the Cambridge Advanced exam and then the Cambridge 
Proficiency exam.  
 
Finally, on behalf of the English Department, I wish our beloved students a 
successful and fruitful school year. 
THANK YOU 

Senior Teacher for prep1 & 2                                     U.P Deputy & Head of the English dep. 

Ms Marian Naguib                                                        Ms. Amani El Massry 



Arabic & Islamic Religion 
Department 
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 :العامة الرؤية 

 المنهج التكاملي والذيهي تدريس اللغة العربية ومهاراتها المختلفة عن طريق 

 .تتكامل فيه المهارات المختفة أثناء العرض

Dr. Mohamed Ibrahim & 
Ms. Mona Maarek 



Arabic & Islamic Religion 
Department 
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ا؛ لتحقيق: الأهداف ا بالغ   اللغة العربية هي اللغة الأم للوطن، وتهتم بها المدرسة اهتمام 

 :الآتية الأهداف 

 تعر ف الطلاب بألفاظ اللغة العربية الصحيحة وتراكيبها وأساليبها السليمة بطريقة - 1

 .مشوقة وجذابة 

 تمكين الطلاب من القراءة الصحيحة وتكوين عاداته ا الصحيحة كالسرعة وجودة - 2

 .الإلقاء وحسن التعبير 

 تنمية قدرة ومهارة الطلاب في الإملاء والخط ؛ حيث يستطيعون الكتابة الصحيحة من - 3

 .جميع النواحي 

 .تعويدهم التعبيرات السليمة الواضحة عن أفكارهم  - 4

 .تنمية الذوق الأدبي لدى الطلاب؛ حتى يدركوا النواحي الجمالية في أساليب الكلام - 5

 .وظيفي لخدمة كتاباتهم يعتادوا الاستفادة من النحو بشكل  - 6

Dr. Mohamed Ibrahim & 
Ms. Mona Maarek 
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 :عمل القسم مصادر 

 .الكتاب المدرسي  - 1

 :الملازم المدرسية على النحو الآتي  - 2

 .يحتوي على شرح دروس المنهج: الأنشطة الإثرائية  -

 .القواعد النحوية  -

 .كراسة التعبير الكتابي  -

 .المراجعة النهائية  -

 .تسجيلات المنهج والتي سترسل حسب الخطة الموضوعة - 3

 .هذه الخطة استرشادية قابلة للتغيير حسب تعليمات الوزارة ومستحدثات العمل 1

Arabic & Islamic Religion 
Department Dr. Mohamed Ibrahim & 

Ms. Mona Maarek 
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 :طريقة تناول المنهج 

 تخبرهم بما يتم تناوله Classroom( )خطة أسبوعي ة ويتم تحميلها على سيتم تصميم  - 1

 .خلال الأسبوع بشكل تفصيل ي

 :سيتم التركيز على القواعد النحوية بشكل مفصل على النحو الآتي  - 2

 .التركيز على ما سبق دراسته من قواعد نحوية في بداية الفصل الدراسي -

 تناول القواعد النحوية بشكل مفصل ودوري أثناء شرح باقي -

 .باعتباره تناول تطبيقي لدروس النحو ) النصوص/القصة/القراءة(الفروع

 .سيتم تحديد جزء مخصص داخل الكراسة لتسجيل الملاحظات النحوية -

Arabic & Islamic Religion 
Department Dr. Mohamed Ibrahim & 

Ms. Mona Maarek 
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 :التقييم طريقة 

 تقييم شهري في الفصل يتم تصحيحه من قبل المدرس على ما تم دراسته، وسيتم - 1

 .إعلان المواعيد جميعها مع أجندة الفصل

 سيتم إجراء تقييم لتوصيف المستوى الفعلي للطلاب وتحديد أوجه الضعف للعمل - 2

 سيكون على ماسبق دراسته في الأسبوع الثاني من( عليها خلال الفصل الدراسي 

 )الدراسة

 " .ملزمة الانشطة الإثرائية"، "ملزمة التعبير" تقييم دوري لأنشطة الكتابة  - 3

 :خطط الضعاف 

 سيتم تحديد الضعاف وأوجع الضعف خلال الأسبوع الثاني من الدراسة من-

 .الفصل الدراسي، وسيتم وضعخطة يتم إعلام ولي الأمر بها

 

Arabic & Islamic Religion 
Department Dr. Mohamed Ibrahim & 

Ms. Mona Maarek 
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 :مهام أولياء الأمور

 .متابعة ولي الأمر لما يسند للطالب من مهام خلال اليوم الدراسي  -

 التأكيد على الطلاب تنفيذ ما يطلب منهم، وتوفير ا لإنترنت اللازم لتصفح -

Classroom ،  والذي سيكون وسيلة التواصل بين الطالب والمدرس. 

Arabic & Islamic Religion 
Department Dr. Mohamed Ibrahim & 

Ms. Mona Maarek 
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 : الرؤية العامة 
 . الاستفادة من مفاهيم الدين الإسلامي وقيمه في بناء شخصية الطلاب      

 : مصادر عمل القسم 
 .الكتاب المدرسي 
 الكتاب اللإضافي

 . فيديوهات إثرائية معينة للمنهج

Arabic & Islamic Religion 
Department Dr. Mohamed Ibrahim & 

Ms. Mona Maarek 
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 :  طريقة تناول المنهج  
 .  تخبرهم بما يتم تناوله خلال الأسبوع بشكل تفصيلي Classroom))ويتم تحميلها على  خطة أسبوعيةسيتم تصميم 

 .  سيتم شرح درس العبادات أسبوعيا وجزء من سورة الحفظ
 .الاهتمام بأسئلة الكتاب المدرسي والكتاب الإضافي

  
 : طريقة التقييم 

تقييم شهري في الفصل  يتم تصحيحه من قبل المدرس على ما تم دراسته، وسيتم إعلان المواعيد جميعها مع أجندة 
 .  الفصل

 .سيكون هناك تقييم دوري للآيات والأحاديث
  

 : خطط الضعاف 
سيتم تحديد الضعاف وأوجع الضعف خلال الأسبوع الثاني من الدراسة من الفصل الدراسي، وسيتم وضعخطة -    

 . يتم إعلام ولي الأمر بها

Arabic & Islamic Religion 
Department Dr. Mohamed Ibrahim & 

Ms. Mona Maarek 
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 :  خطط الموهوبين 
 تم التجهيز لمسابقة القرآن الكريم وسيتم الإعلان عنها في حينه 

  
 :  مهام أولياء الأمور

 .متابعة ولي الأمر لما يسند للطالب من مهام خلال اليوم الدراسي
، والذي سيكون وسيلة Classroomالتأكيد على الطلاب تنفيذ ما يطلب منهم، وتوفير الإنترنت اللازم لتصفح 

 .التواصل بين الطالب والمدرس
  

 مع تحيات مشرف مادة الدين الإسلامي                                                                    
 محمد إبراهيم .د                                                         

Arabic & Islamic Religion 
Department Dr. Mohamed Ibrahim & 

Ms. Mona Maarek 
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Christian Religion Department 
Ms. Eyman Farouk 

 :داخل الحصة ** 
 .   وبعض أجزاء الدرس سيقوم الطالب بقرأتها بمفرده فى المنزل... ـ سيتم شرح أهم نقاط الدرس 1
  
يستطيع الطالب مشاهدته لمراجعة ما تم شرحه فى  Classroomـ سيتم تنزيل الدرس مشروحًا كاملاً فيديو على الـ 2

 . الفصل، والتأكد من فهم الجزء الذى قراءه بمفرده
  
 ...ـ سيُطلب من الطلبة حلّ أسئلة البوكليت فى المنزل 3
  
 [ ...  الأسبوع التالى ] ـ وسيتم جمع البوكليت بعد حلّ الدرس فى الحصة 4
  
وسيتم رصد درجة الطالب على السايت ويمكن الإطلاع عليها بكود ... ـ سيتم عمل تقييم تحريرى مرة فى الشهر 5

 ...  الطالب 
  
 ...ـ مطلوب من الطلبة التفاعل والتجاوب مع المدرسة فى الحصة 6
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Christian Religion Department 
Ms. Eyman Farouk 

 :داخل التشابل ** 
معظم الأسابيع، لكن سيتم استخدام حصة التشابل ... ــ سيتم تقديم برنامج روحى مختلف داخل التشابل    

 ...   أحيانًا لإنهاء بعض دروس المنهج 
  

 [.  الخ ...ترانيم ـ مسابقات ـ أسئلة ـ تمثيل ـ صلاة ] الإلتزام ، الهدوء ، التفاعل والتجاوب ... ــ مطلوب من الطالب 
  

متابعة الطالب فى حلّ البوكليت، حثّ الطالب على الإلتزام والإنضباط فى الحصة والـ ... ـ مطلوب من ولىّ الأمر
Chapelمتابعة آداء الطالب ودرجاته أسبوعيًا وشهريًا ،. 

 
 تحياتى ، 

 مشرف عام مادة  التربية المسيحية                                                     
        
 إيمان فاروق                            

 



28 Prep. 1 Orientation 

Math Department 
Ms. Manal Atallah 

For prep. 1, each class has 5 sessions weekly but prep.2 and 3, each has 6 sessions 
weekly. All lessons are going to be explained in class. 
Our plan for each session: 
•Homework will be checked in the class for recording marks, and an answer key will 
be uploaded on Google classroom. 
•A quick revision will be done on the previous lessons at the beginning of each 
session to help the student link the new lesson with the previous ones. 
•Explain the new lesson according to our syllabus (Algebra or Geometry). 
•All the questions in booklets will be solved in class or done as a homework. So, do 
not forget your booklets. 
•A pop quiz will be held in class every week or two weeks in the copybook based on 
the previous lessons. 
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Math Department 
Ms. Manal Atallah 

Monthly: 
•A graded monthly Exam will be held in class according to the calendar of each month 
on Algebra and geometry (separated exams). 
 
•The exam will be graded and sent to the parents to be signed and returned back to 
the teacher. 
  
Follow up : 
•Daily, we will check the homework and if the student did not do it, we will inform 
the parents. 
•The work done in class will be uploaded daily on google classroom. 
•Student’s monthly evaluation is according to: student’s attendance, homework, 
communication in class with the teacher, and the monthly exam.  
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Science Department 
Ms. Nermine Anis 

Welcome to a new school year, wishing our students a successful and fruitful year. 
  
We need to inform you about some important points:  
1. The students are going to study from the school science booklet that contains full  
explanations, different types of questions and plenty of exercises.  
2. Homework questions are going to be from the booklet on the part that was  
explained during the lesson.  
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Science Department 
Ms. Nermine Anis 

**The student has to do it by him/her self without your help, Why?  
- Helps the student to be a responsible independent person and to  
learn time management  
- Helps teachers to determine how well the lessons are being understood by their  
students and to correct their mistakes.  
- Helps the student to review and study the class materials.  
3. Classwork sheets for evaluation are going to be held regularly during  
the science lessons, beside the monthly evaluation, if for any reason the student  
missed the C.W., he/she will take it the next day even if there is no science lesson  
in the schedule unless there is a documented reason.  
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Science Department 
Ms. Nermine Anis 

4. The student will not be allowed to attend the practical class in case of  
non-compliance with the laboratory regulations.  
5. Activities: Extra-Curricular Activities are a part of the education system where  
students indulge themselves in another way of learning outside their textbooks.  
They contribute to boosting one’s self-confidence and overall personal  
development. Teachers are going to explain all about activities in class. We will not  
accept any ready-made activities.  
6. The main route of communication is the Google classroom, explained parts,  
homework, classwork and any other information will be uploaded on it.  
7. Please be sure that your phone numbers are updated at the student affair to  
facilitate our communication.  
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Social Studies Department 
Mr. Bassam Helmy 

 .ومحاولة الانتهاء منه خلال اسبوع ( حسب الدرس )القيام بشرح الدرس كاملا فى حصتين او اكتر •
 :بعد الانتهاء من شرح الدرس او جزء منه يتم عمل •

 .مراجعة شفوية كل حصة على ما تم شرحه •
 (.كتاب المدرسة  –بوكليت )حل بعض الاسئلة من مصادر متنوعة •

( الكتاب المدرسي او اسئلة كشكول الحصة او البوكليت ) الواجب يتم تكليف الطالب بحل اسئلة سواء من •

 حسب الحاجه 
 .قبل النشاط التحريرى الشهرى يتم عمل مراجعة لحل بعض الاسئلة الهامه يتم تنبيه الطالب عليها •
 .مواعيد الانشطة التحريرية يتم وضعها وابلاغ حضراتكم بها ورصد درجاتها لكل طالب و ابلاغكم بها •
 .التواصل المستمر مع ولى الامر و المعلم فى حالة وجود مشكلة من اى نوع سواء اكاديمية او سلوكية •
 .يتم عمل بعض الانشطة المتنوعة الخاصة بالمادة فى توقيتات معينه يراعى ان تكون مناسبة للطالب •
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French Department 
Mme. Gehane Amin 

  (On a fait + Devoir + à apporter)كتابة الآجندة يوميا على الكلاسرووم -1
 .يجب متابعة الكلاسرووم يوميا - 2

 شرح الدروس فى الفصل من خلال باوربوينت أو فيديو أو لعب لسهولة الفهم لاننا لا نتكلم باللغة العربية - 3

 .يجب على الطالب عمل الواجب و يتم تصليحه فى بداية الحصة التالية  - 4

 .يتم عمل نموذج اجابة للبوكليت قبل الامتحان الشهرى أو بعد نهاية كل وحدة  - 5

 .يوجد امتحانات شهرية فى نهاية كل شهر  - 6
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French Department 
Mme. Gehane Amin 

 .يتم التدريس من خلال الكتب و كراسة التدريبات و البوكليت معا - 7
 
 
 
 
 
 

 

 يتم التواصل مع مدرسين اللغة الفرنسية من خلال الكلاسرووم او تليفون المدرسة فى مواعيد الاتصال - 8
 .للمدرس

 اسم الكتاب الصف

Première prep Pixel 2 

Deuxième prep Pixel 3 

Troisième prep Merci 4 
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Computer Department 
Ms. Marian Boules 

Hereunder is the working plan for the Computer and ICT subject: 
  
1- The main source of studying the subject is the school booklet.  
2- The lessons are presented every week during 2 running sessions at the computer 
lab.  
3- Students must bring their booklets every computer session.  
4- Students should study lesson by lesson and come prepared to the computer 
session.  
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Computer Department 
Ms. Marian Boules 

5- Worksheets  
• Each month, Students will have a worksheet to be solved in the session covering the 
previous lessons in addition to the monthly exam. (its date will be announced on 
Google Classroom) 
• After collecting the worksheets, the teacher will correct the answers of the 
worksheet with the students. 
• The worksheets model answer will be uploaded on Google Classroom. 
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Computer Department 
Ms. Marian Boules 

6- Homework  
• The teacher will check the homework during the session and solve some questions 
with the students. 
• The teacher will upload the homework model answer on Google Classroom. 
 
7- Google Classroom  
• On Google Classroom, students should check:  
1- Their daily agenda  
2- The uploaded answer key of worksheets and homework  
3- Booklet Answer key  
 
8- Official Exams  
• There will be a practical exam at the end of each term.  
• In addition to the final term exam.  
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Library Department 
Ms. Amal Helmy 

                                . الهدف الاساسى هو حصول الطالب على اكبر قدر من المعلومات ليس فقط عن طريق القراءة بل ايضا عن طريق • 

 .المسابقات والفيديوهات التعليمية والمحاضرات

تحرص المدرسة  دائما على توفير احدث اصدارات الكتب ومن ثم يتمتع الطالب باستعارة كتب فى شتى •

 .المواضيع

المكتبة جزء منهما ، يتم فيها اتاحة الفرص للتعبير عن آرائهم من خلال الندوات : يوجد حصتين للنشاط •

 والمناظزات والأنشطة الثقافية المختلفة
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لتربية الفنية هذا العام مادة وليست نشاط فيها امتحانات وتوزيعة درجات ذي اي مادة اكاديميةا  
ا وهم يهندرس فيها خمس مجالات ثلاثة منهم عمل  

 التعبير الفنى
 التصميم الفنى 
 الاشغال الفنية 

  
 ومجالين نظري 

 التذوق الفنى وبندرس فيه اسس اي عمل فنى 
 والثقافة الفنية بندرس من خلالها الفن الشعبى والقبطى في كل المجالات واهم الفنانين واعمالهم فى هذه الفنون 

 كمان بندرس اسلوب بعض الفنانين المعاصرين واهم اعمالهم الفنية


